
Referat generalforsamling 23.2.23 

1. Velkomst ved formand Rasmus Brink Nielsen 
2. Valg af dirigent: Bo Gjerstof 
3. Valg af referent: Helena Schougaard 
4. Bestyrelsens beretning2022: 53 aktive medlemmer. God promoverings-indsats fra spejder 

lederne, har givet en stigning i antal medlemmer blandt de yngste. 
Arrangementer: Skt. Hans var en succes. Aquagain løbet var der plads til forbedringer, bl.a. 
flere spejderrelaterede aktiviteter. Juletræssalg var som noget nyt ved spejderhytten en af 
dagene, det var også en succes. 
Arrangementerne har givet penge i kassen, men desværre ikke nok. Derfor skal der 
muligvis være en kontingent stigning på 5-7% eller vi skal være mere aktive i 
arrangementer.  
Der var også den store landslejr i forgangne år. Det var en stor oplevelse, men også en stor 
økonomisk post. 
Fokus kommende år vil være at holde omkostningerne nede. 

5. Indkommende forslag. Obs på at fastholde de unge på trods af at de skal på efterskole. 
6. Kontingent fastsættelse: Det vil bestyrelsen tage op på kommende bestyrelsesmøde. Ind til 

videre forbliver kontingentet som før. En evt. beslutning om stigning skal vedtages på 
generalforsamling. 

7. Fremlæggelse af årsregnskab samt status for 2022: Se bilag 
Underskuddet er større end beregnet bl.a. pga. landslejr og indkøb af telt. 

8. Hyttens regnskab: Se bilag 
Der er lavet en aftale mellem KFUM og DDS, at KFUM både har formandsposten og 
kassererposten.  
Der er i det forløbne år ansat et nyt firma til rengøring og vinduespudsning 
Der er bygget et nyt skur 
Kommunen benytter hytten og betaler med brænde 

9. Budget for 2023 og 2024: Se bilag 
Fokus er at holde omkostningerne nede de kommende år. 

10. Fastsættelse af bestyrelsesmedlemmer: Fint som det er nu med 9 stk 
Det er et ønske at få unge med i bestyrelsen. Det vil være muligt for dem at starte midt i en 
bestyrelsesperiode. 

11. Valg af ny gruppeformand: Rasmus informerer om formandens opgaver. Den der modtager 
mails, invitationer og har mulighed for at deltage i arrangementer for foreninger ved Vejen 
kommune. Selve bestyrelsesarbejdet er en fælles ting, og ingen står alene med arbejdet, 
heller ikke formand eller kasserer. 
Ingen blev valgt som ny formand. 

12. Valg af bestyrelsesmedlemmer: Kenneth var på valg og genopstillede ikke. Helena var på 
valg og modtog genvalg. Der var ikke nogen der blev valgt ind i stedet for Kenneth. 



13. Valg af suppleanter: Der blev ikke valgt nogle suppleanter. 
14. Valg af korpsrådsmedlemmer: Sune Lynge Mortensen og Bo Gjerstof blev genvalgt. 
15. Valg af divisionsrådsmedlemmer: Sune Lynge Mortensen, Michael Christensen og Morten 

Hansen blev genvalgt. 
16. Valg af revisor: Heidi Tofterup blev genvalgt 
17.  Der indkaldes snarest til ekstraordinær generalforsamling, hvor der skal vælges en 

formand og et bestyrelsesmedlem. 
Der var forslag om at afholde det en mandag. 
Der var forslag om at man fremadrettet kunne holde generalforsamling i forbindelse med 
gruppetur. 


